
By- og Boligudvalget

Til: Ministeren for by, bolig og landdistrikter

Dato: 8. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BYB alm. del

Spørgsmål 11
Vil ministeren kommentere artiklen ” Behov for 16.000 plejeboliger om ti år”,
BygTek, den 8. december 2014, samt oplyse, hvordan regeringen forholder
sig til den udfordring, at antallet af ældre de over de kommende år vil stige
markant, og at der angiveligt vil opstå behov for mindst 16.000 nye plejeboli-
ger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mette Reissmann
formand
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